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Л 63 Лист Ф. Технические упражнения. Ломаные октавы. Чередующиеся

между руками октавы. Аккордовые упражнения. Трели терциями, квар-

тами, секстами и октавами. (Тетрадь 8) : ноты / Ф. Лист. — 3-е изд.,

стер. — Санкт-Петербург : Лань : Планета музыки, 2020. — 44 с. — (Учеб-

ники для вузов. Специальная литература). — Текст : непосредственный.
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«Технические упражнения» величайшего венгерского пианиста и композито-

ра Ференца (Франца) Листа в России издаются впервые. 12 тетрадей упражнений

представляют собой великолепный материал для рациональной структурированной

работы пианиста над технической составляющей исполнительского мастерства.

В восьмой тетради основная часть упражнений — на крупную технику. Это

ломаные октавы, идущие по хроматической гамме; аккорды кварто-терцового стро-

ения; упражнения на трели двойными нотами и т.д. Каждое следующее упражнение

сопровождается усложнением фактуры.

Издание принесет неоценимую пользу концертирующим пианистам, студен-

там и педагогам исполнительских отделений вузов и консерваторий.
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Л 63 Liszt F. Technical Studies. Broken octaves. Arpeggiated, or broken

octave scales. Chord-studies. Shakes in thirds, sixths, fourths and octaves.

(Book 8) : sheet music / F. Liszt. — 3rd edition, stereotyped. — Saint

Petersburg : Lan : The Planet of Music, 2020. — 44 pages. — (University

textbooks. Books on specialized subjects). — Text : direct.

The “Technical Studies” by the greatest Hungarian pianist and composer Ferencz

(Franz) Liszt are published for the first time in Russia. 12 books of exercises represent a

great material for the rational structured work of a pianist over the technical component

of performing skills.

In the eighth notebook the main part of the exercises is for large technique. These are

broken octaves, going on a chromatic scale; chords of a fourths-thirds structure; exercises

on shakes in double notes, etc. Each next exercise is characterized by complication of

material.

The edition will bring invaluable benefits to concert pianists, students and teachers

of performing departments of universities and conservatories.


